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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: dr. Varga Judit, igazságügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Kaphatok-e konkrét válasz a korábban feltett 
kérdéseimre?" 

Tisztelt Miniszter Asszony!

2020. április 18. napján közzétett Facebook bejegyzésében úgy fogalmaz, hogy az egyenes, 
nyílt párbeszédben hisz. Érzek némi hiányosságot, mivel a minisztérium részéről érkező 
válaszok gyakran a kormány eredményeinek felsorolására szorítkoznak, míg a felvetett 
problémákat csak felszínesen érintik. Az eredményes együttműködés jegyében arra kérem, 
hogy a jövőben a tárca ne csak általánosságban válaszoljon, hanem konkrétumokkal 
szolgáljon a kérdéseim kapcsán. Különösen fontos, hogy a bajba jutottak megsegítéséhez 
kapcsolódó kérdésekre ne két hét múlva - néhány órával a törvényes határidő letelte előtt - 
érkezzen válasz. Az írásbeli kérdéseket nem azért teszem fel, hogy a minisztériumot 
bosszantsam. Sokkal inkább azért, mert gyerekek, anyák és apák milliói kerülnek egyre 
nehezebb helyzetbe a járvány miatt. A mi közös feladatunk pedig az, hogy a képességeink és
lehetőségeink szerint megoldást találjunk.

A fentiekre tekintettel kérdezem tehát újra Miniszter asszonyt:

1. Kik vesznek részt - név és beosztás szerint - a családjogi szakértői munkacsoport 
munkájában?

2. Milyen javaslatokat dolgozott ki a februárban alakult családjogi munkacsoport a 
kapcsolaton belüli erőszak elleni küzdelem kapcsán?

3. Zajlik-e bármilyen közös munka azokkal a civil szervezetekkel, amelyek segélyvonalakat,
vagy akár már chat-szolgáltatásokat is biztosítanak?

4. Az Országos Kríziskezelő és Információs Telefonszolgálathoz hány segélykérő hívás 



érkezett március 16. óta, mennyivel lett több a bejelentések száma az elmúlt év hasonló 
időszakához képest?
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